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 Broj:0101- 191/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
           sa  8. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 13., 14. i 18. maja 2010. godine u Velikoj sali  
Skupštine opštine Budva  
 

Sjednica je počela u  10,20 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo      14. Mihović Rajko 
4. Vujičić Božidar      15. Nikolić Duško 
5. Vuković Marko      16. Pejović Mijomir 
6. Dapčević Branislava     17. Popović Srđa 
7. Delić Radovan      18. Rađenović Krsto 
8. Duletić Srđan      19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko      20. Stojanović Marina 
10. Zec Marko       21. Tičić Milan 
11. Kotarac Tijana      22. Trnski Igor 
   23. Hadžić Dragan 
                                     
                                                                                                

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 

 1.Vujović Đorđije      5. Mitrović-Milić Anita 
 2. Vučetić Vesna      6. Petković Ante 
 3. Vučković Nikola      7. Pinjatić Đorđe 
 4. Gregović Jovan      8. Pribilović Đorđije 
     9. Džaković Stevan 
      

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
- predstavnici obrađivača DUP-a „Pržno – Kamenovo II“ za dio  Kamenovo – Vrijesno, Dragana Aćimović, 
Dragan Mirović i Ivana Zdravković, 
- predstavnici mjesnih zajednica 
- dir. JZU Dom zdravlja Budva, Zoran Špadijer i 
- prestavnik Uprave policije-PO Budva, Zoran Bubanja. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 

Gregović, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
Odbornicima Božidaru Vujičiću, Mijomiru Pejoviću, Stevanu Džakoviću, Jovanu Gregoviću, Krstu 

Rađenoviću i Mihailu Backoviću  dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 
Odbornik Mijomir Pejović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
„Da li, ukoliko je Opština Budva bila naručilac, oprema za Aqua park u Luci Bar uopšte postoji, da li 

je ta oprema konfiskovana i kakvo je stvarno stanje stvari vezano za opremu za Aqua park“? 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Đorđije 

Vujović i Stevan Džaković, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

Odbornik Stevan Džaković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
„Kada će se pijesak koji je ukraden sa Bečićke plaže i transportovan na ostrvo Sv. Nikola da se vrati na 

plažu“? 
 
Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje:  
„Da li tačno znamo gdje treba da se postave pasarele na bulevaru“? 
 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Jovan Gregović, Mijomir Pejović, Krsto 

Rađenović i Božidar Vujičić. 
 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. „U kakvom je stanju podmorski ispust za odvođenje fekalne kanalizacije u Petrovcu i koje su 

mjere  
preduzete prije početka turističke sezone“? 

2. „Zbog čega se nije sprovela odluka Skupštine kojom se opredjeljuju sredstva u iznosu od 
300000,00 €  

za obnovu Petrovačkog parka“? 
 

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
1. „Koliko je JP „Parking servis“ izdalo propusnica za kontakt zonu Starog grada, koji su brojevi 

tablica  
tih automobila, imena i prezimena vlasnika, kao i koji je osnov zbog koga su propusnice izdate“? 

2. „Kada će biti formiran Savjet za razvoj i zaštitu lokalne samouprave“? 
 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Da li nadležni organ lokalne samouprave ima obavezu da obezbijedi saglasnost Vlade za prodaju  

zemljišta koje se nalazi u vlasništvu firmi „Budva Holding“ d.o.o. i  „Adriatic Holding“ d.o.o. ili takva 
obaveza ne postoji kada se radi o zemljištu koje se nalazi u vlasništvu ove dvije firme“? 

2. „Kada će se na dnevnom redu sjednice SO Budva naći Izvještaj TV Budva o sredstvima  
opredijeljenim Budžetom Opštine Budva za ovu ustanovu, kao i kako su utrošena ta sredstva“? 
 

Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1. „Da li će biti zaustavljeni građevinski radovi 15 maja shodno odluci SO Budva“? 
2. „Šta će se uraditi ove godine na svetostefanskoj plaži da ne bi došlo do izlivanja fekalija“? 
 
 
 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je izvijestio odbornike da su mu dostavljeni zahtjevi pojedinih 
investitora koji su zatražili produženje roka za izvođenje građevinskih radova do 01. juna u ekskluzivnoj i I 
zoni, a u glavnom se radi o investitorima koji su izmirili svoje obaveze prema Opštini Budva, tj. naknadu za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta. Među njima se nalaze i objekti koji su od vitalnog značaja za 
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funkcionisanje našeg grada, kao što je npr. objekat benzinske pumpe. Nakon održanih sastanaka povodom 
ovih zahtjeva sa predsjednikom Opštine, potpredsjednikom Opštine i sekretarom Sekretarijata za komunalno-
stambene poslove, predloženo je da Skupština razmotri ovo pitanje i da se donese Zaključak da se ovi rokovi 
produže do 01. juna, onim investitorima koji ne izvode grube građevinske radove i ne ugrožavaju javni red i 
mir. 
 
 Odbornik Krsto Rađenović je istakao da će Klub odbornika SNP-a podržati produženje rokova za 
izvođenje građevinskih radova za objekat benzinske pumpe kao i ostale objekte  koji su od vitalnog značaja za 
grad, međutim nastavak radova na Svetom Stefanu se ne može porediti sa ovim objektima.  
  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Đorđije 
Pribilović i Vesna Vučetić, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 
 Odbornik Đorđije Pribilović je istakao je da neće podržati predlog za produženje rokova za izvođenje 
građevinskih radova, jer će se produžetak rokova odnositi na sve investitore a ne samo na one koji vrše radove 
na objektima koji su od značaja za grad.  Takođe je predložio da se na dnevni red sjednice uvrsti nova Odluka 
koja bi razmatrala pitanje produžetka rokova za građevinske radove, te da se o njoj odbornici izjasne. 
 
 Danijela Marotić, šef  Kabineta predsjednika Opštine je istakla da, s obzirom da vremenske prilike u 
ovoj građevinskoj sezoni nisu dozvoljavale završetak radova u predviđenom roku kao i da je prisutan segment 
ekonomske krize, trebalo bi definisati produžetak rokova za određeni vremenski period i to samo za ovu 
godinu. 
 
 Odbornik Božidar Vujičić je predložio da se odbornicima dostave imena lica koja su podnijela 
zahtjeve, parcele na kojima se objekti nalaze, period za koji žele da im se produži rok za završetak radova kao 
i razlozi za produženje, a tek onda odbornici da se izjasne o tome i da se koriguje postojeća Odluka. Do tada 
postojeća Odluka se mora poštovati. 
 
 Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine je istakao da je u formi Zaključka moguće svima produžiti 
građevinsku sezonu u trajanju od 15 dana, kako bi izašli u susret i investitorima koji su jako značajni za razvoj 
grada i turističkih kapaciteta i dali mogućnost da se radovi završe prije početka turističke sezone. Takođe je 
predložio da se prije pauze pripremi Zaključak i dostavi odbornicima, kao i da se eventualno uvrsti kao zadnja 
tačka današnjeg dnevnog reda, kako bi se odbornici mogli izjasniti o istom. 
 
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je takođe ponovio predlog potpredsjednika Lazara Rađenovića da se 
odbornicima dostavi Predlog Zaključka o produženju građevinske sezone u ekskluzivnoj i I zoni, te da se o 
njemu raspravlja na kraju dnevnog reda, što su odbornici prihvatili. 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 6. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 3., 4. i 10. marta 2010. godine i o Zapisniku sa 7. sjednice 
Skupštine opštine Budva, koja je održana 8. marta 2010. godine. 

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 6. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 3., 4. i 10. 

marta 2010. godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28 - dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  6. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,  

KOJA JE ODRŽANA 3., 4. i 10. MARTA 2010. GODINE 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 7. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 8. marta 
2010. godine. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28 - dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA  7. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
KOJA JE ODRŽANA 8. MARTA 2010. GODINE. 

 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-1287/1 od 10.05.2010. godine i 001-1300/2 od 
12.05.2010. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „ Žukovica“  
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dijelovi 

kat. parcela broj 1460, 1257 i 1372, sve parcele KO Bečići) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „ Žukovica“  
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28- dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije 
 „Žukovica“ 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dijelovi kat. 
parcela broj 1460, 1257 i 1372, sve parcele KO Bečići). 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28- dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 
formiranja urbanističke parcele (dijelovi kat. parcela broj 1460, 1257 i 1372, sve parcele KO Bečići) 

 
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-1297/2 od 12.05.2010. godine dostavio 

predsjedniku Skupštine,  Predlog za dopunu dnevnog reda i to: 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata na 

teritoriji opštine Budva 
 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Zlatko Dragović, sekretar Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora je 

dao kratko obrazloženje ovog predloga. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata na 
teritoriji opštine Budva 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 27- dvadesetsedam odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) prihvatila 
 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu postavljanja 

i uklanjanja privremenih objekata na teritoriji opštine Budva 
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28- dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Statuta opštine Budva 
(„Sl.list opštine Budva“ broj 1/10); 

2. Predlog Statuta 
3. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Predsjednika opštine Budva, Glavnog administratora 

i radu organa i službi lokalne uprave za 2009. godinu 
4. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana „Pržno – Kamenovo II“ za dio 

Kamenovo – Vrijesno 
5. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje 

građevinskog zemljišta („Sl.list opštine Budva“ broj 7/09) 
6. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Programa privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog 

zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010.godinu  
7. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta “ Budva Holding” D.O.O. Budva 
8. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat.parcela broj 1446/2 KO Budva, dio kat.parcele 861/1 

KO Petrovac, dio kat.parcele 861/2 KO Petrovac za kat. parcele 700/5, 710/1 i 819/3, sve percele KO 
Petrovac) 

9. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat. parcele 464/1, 464/4, 464/5 za kat. parcele 463/5, 
463/6, 464/3 i 466/2, sve parcele KO Bečići) 

10. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parcela  1468/1 
KO Bečići za dijelove kat. parcela broj 1046/1, 1046/2, 469, 503, 1049/2, 1049/1 i 470, sve parcele 
KO Bečići) 

11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat. 
parcele broj 386 KO Bečići) 

12. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parcela 
broj 1531/2 KO Budva) 

13. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (urbanistička 
parcela broj 23.4) 

14. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 1765/2 KO Budva) 
15. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (sukorisnički dio kat. parcele broj 903/2 KO Sveti 

Stefan) 
16. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.parcele broj 455 KO Petrovac) 
17. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 340 i kat. parcela 340/3, obije 

parcele KO Bečići) 
18. Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti (dio kat. parcele broj 1126 KO Kuljače) 
19. Predlog Odluke o davanju poslovnog prostora u dugoročni zakup (kat. parcela broj 2748 KO Budva)  
20. Predlog Odluke o određivanju uslova radi odabira partnera za zajedničku izgradnju stambenog objekta 
21. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti  („Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
22. Zaključak o ispravci greške („Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
 
23. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata na teritoriji 

opštine Budva 
24. Rješenje o davanju saglasnosti na imenovanje direktora Javnog preduzeća za upravljanje reklamnim 

prostorom opštine Budva „Mediteran reklame“ 
25. Rješenje o razrešenju člana odbora direktora preduzeća „Budva Holding“ d.o.o. Budva Rajka Barovića  
26. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ - Budva  za period od 01.01. – 

31.12.2009. godine 
27. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan KSJP „Budva“ Budva za 

2010. godinu; 
28. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju JP “Sportsko rekreativni 

centar Budva”  za 2009. godinu; 
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29. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i finansijski plan JP “Sportsko 
rekreativni centar Budva”  za 2010. godinu;  

30. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju JP “Mediteranski sportski 
centar” - Budva za 2009. godinu; 

31. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Mediteranski sportski 
centar” - Budva za 2010. godinu; 

32. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” - Budva za 2009. godinu; 
33. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Parking servis” - Budva 

za 2010. godinu; 
34. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” - Budva za 2009. 

godinu; 
35. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne usluge” - Budva za 2010. 

godinu;  
36. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu  (završnog računa) JP “Mediteran reklame” – Budva 

za 2009.godinu 
37. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Finansijskog plana JP “Mediteran 

reklame” – Budva za 2010. godinu  
38. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 

dom “Crvena komuna”- Petrovac za 2009. godinu; 
39. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom “ Crvena 

komuna”- Petrovac za 2010. godinu; 
40. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU “Muzeji, 

galerija i biblioteka” – Budva za 2009. godinu; 
41. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU “Muzeji, galerija i 

biblioteka” – Budva za 2010. godinu; 
42. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU “Grad 

teatar” - Budva za 2009. godinu; 
43. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU “Grad teatar” -Budva za 

2010. godinu; 
44. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU Spomen 

dom “Reževići” za 2009.godinu 
45. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom “Reževići” 

za 2010. godinu  
46. Razmatranje Analize realizacije Plana rada  JZU Dom zdravlja – Budva 
47. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave policije – PO Budva. 
 

Prije prelaska na razmatranje prve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 1. i 2. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  1. i 2. dnevnog reda. 
 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 28- dvadesetosam odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 1. i 2. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama Statuta opštine Budva 
(„Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
   -    Predlog Statuta 
 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, 
predsjednik Komisije za izradu Statuta Opštine Budva. 
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  Na tekst Predloga Statuta podnesen je i Amandman od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, 
broj. 001-1318/1 od 13.05.2010. godine koji je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predloge akata i Amandman podnesen od strane predlagača 
akta, predsjednika opštine i Izvještaji ovog odbora su dostavljeni odbornicima 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Mihailo Backović, Stevan Džaković, Srđa Popović, Đorđije Vujović i Krsto Ljubanović a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik 
NSD-a i Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 
 Odbornik SNP-a, Božidar Vujičić je, između ostalog,iznoseći svoje stavove protiv člana 60. Predloga 
Statuta, naglasio da se Zakonom o lokalnoj samoupravi ne predviđa funkcija potpredsjednika Skupštine. 
 
 Mihailo Kapisoda, glavni administrator i predsjednik Komisije za izradu Statuta je istakao da se može 
amandmanski reagovati vezano za član 60. Statuta, i predložio da se odredi pauza kako bi se amandman, 
kojim bi se brisao član 60., pripremio i dostavio odbornicima, što su odbornici prihvatili. 
 
 U 13,00 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 15,00 časova  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(Pauza je trajala od 13,00 časova do 15,40 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i odbornicima je dostavljen Amandman na Predlog Statuta kojim 
se briše član 60. ovog predloga akta kao i Zaključak Skupštine kojim se dozvoljava izvođenje građevinskih 
radova na teritoriji opštine Budva u ekskluzivnoj i prvoj zoni do 01.06.2010. godine. 

 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
         
1. Andrić Dušan      13. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      14. Marotić Danijela 
3. Backović Mihajlo      15. Nikolić Duško 
4. Vujičić Božidar      16. Pejović Mijomir 
5. Vuković Marko      17.Petković Ante   
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6. Vučetić Vesna      18. Popović Srđa 
7. Gregović Jovan      19. Rađenović Krsto 
8. Delić Radovan            20. Srzentić Jelena 
9. Duletić Srđan      21. Stojanović Marina 
10. Đurić Marko      22. Tičić Milan 
11. Zec Marko       23.Trnski Igor 
12. Kotarac Tijana      24. Hadžić Dragan 
   25. Džaković Stevan  

 
                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 

  
1. Vujović Đorđije      4. Mitrović-Milić Anita 
2. Vučković Nikola      5. Mihović Rajko 
3. Dapčević Branislava     7. Pinjatić Đorđe 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o pristupanju izmjenama i dopunama 

Statuta opštine Budva („Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 
ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRISTUPANJU IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA OPŠTINE 

BUDVA  („SL.LIST OPŠTINE BUDVA“ BROJ 1/10) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Statuta uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, 
amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno 
ne odlučuje. 
 
 
 
 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

STATUT OPŠTINE BUDVA 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 

radu Predsjednika opštine Budva, Glavnog administratora i radu organa i službi lokalne uprave za 
2009. godinu. 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, šef Kabineta 
predsjednika. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su Predlog akta 
i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Mijomir Pejović, 
Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, Jovan Gregović, Ante Petković, Srđa Popović, Tijana 
Kotarac, Đorđe Pinjatić, Branislava Dapčević, Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Rajko Kuljača, predsjednik Opštine, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i 
Dragan Marović, sekretar Sekretarijata za investicije. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Predsjednika opštine 
Budva, Glavnog administratora i radu organa i službi lokalne uprave za 2009. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU PREDSJEDNIKA OPŠTINE 
BUDVA, GLAVNOG ADMINISTRATORA I RADU ORGANA I SLUŽBI LOKALNE UPRAVE ZA 

2009. GODINU 
 
 U 20,20 časova prekinut je rad 8. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti sjutra, 14.05.2010. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NASTAVAK 8. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 14. MAJA 2010. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,30 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      11. Mihović Rajko 
2. Vučetić Vesna      12. Nikolić Duško 
3. Gregović Jovan      13. Pejović Mijomir 
4. Dapčević Branislava    14. Popović Srđa 
5. Delić Radovan      15. Pribilović Đorđije  
6. Duletić Srđan      16. Rađenović Krsto 
7. Đurić Marko      17. Srzentić Jelena 
8. Zec Marko      18. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto      19. Trnski Igor 
10. Marotić Danijela      20. Hadžić Dragan  
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ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido     7. Kotarac Tijana 
2. Backović Mihailo     8. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar     9. Petković Ante 
4. Vujović Đorđije     10. Pinjatić Đorđe 
5. Vuković Marko     11. Tičić Milan 
6. Vučković Nikola     12. Džaković Stevan 
         

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Prije prelaska na rad, predsjedavajući Krsto Ljubanović, je saopštio prisutnima da će, poštujući Zakon 
o lokalnoj samoupravi i Statut Opštine Budva, na svakom skupštinskom zasijedanju odrediti po jednog 
odbornika koji će mu pomagati u radu. Za današnje zasijedanje predložio je da to bude odbornica Jelena 
Srzentić. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Marko 
Vuković, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 

urbanističkog plana „Pržno – Kamenovo II“ za dio Kamenovo – Vrijesno. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aleksandar Tičić, V.D. direktora 
Agencije za planiranje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
akta i Izvještaji ovih odbora i savjeta su dostavljeni odbornicima.  
 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: 
Božidar Vujičić i Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, 
Đorđije Pribilović, Stevan Džaković i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: 
Dragan Mirović i Dragana Aćimović, predstavnici obrađivača DUP-a „Pržno-Kamenovo II“ za dio 
Kamenovo-Vrijesno, Dragan marović, sekretar Sekretarijata za investicije i Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana „Pržno – 
Kamenovo II“ za dio Kamenovo – Vrijesno. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je bilo 2 – dva 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DONOŠENJU DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA „PRŽNO – KAMENOVO 
II “ ZA DIO KAMENOVO – VRIJESNO 

 
5. 

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta („Sl.list opštine Budva“ broj 7/09) 

 
Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 
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Sekretarijata 
za investicije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto Rađenović, 
Božidar Vujičić, Stevan Džaković i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Kapisoda, glavni administrator. 
 

Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a naglasio da će odbornici ove partije podržati 
predlog ove Odluke. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta („Sl.list opštine Budva“ broj 7/09) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NAKNADI ZA KOMUNALNO   
OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA („SL.LIST OPŠTINE BUDVA“ BROJ 7/09) 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je predložio da se, nakon ove tačke, razmatra tačka 23. dnevnog 

reda, što su odbornici prihvatili. 
 

23. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata na teritoriji opštine Budva. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planirenje i uređenje prostora. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za planiranje i uređenje prostora razmatrali su Predlog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković i 
Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i 
Mihailo Kapisoda, glavni administrator. 
 
 Prilikom glasanja povodom ove tačke dnevnog reda, odbornici SNP-a i NS-a su napustili skupštinsku 
salu. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu postavljanja i uklanjanja 
privremenih objekata na teritoriji opštine Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13 – trinaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O NAČINU POSTAVLJANJA I UKLANJANJA PRIVREMENIH 
OBJEKATA NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 
6. 

 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Programa 
privremenog korišćenja neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi 
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za 2010.godinu.  
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Zlatko Dragović, sekretar 
Sekretarijata za planirenje i uređenje prostora.  
 

  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman I od strane predlagača akta, predsjednika Opštine, 
broj. 001-1312/1 od 12.05.2010. godine koji je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za planiranje i uređenje 
prostora razmatrali su Predlog akta, a Odbor za Statut i propise i Odbor za planiranje i uređenje prostora 
razmatrali su amandman podnesen od strane predlagača i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, 
Srđa Popović, Mijomir Pejović, Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, 
potpredsjednik Opštine. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a naglasio da odbornici ove partije neće 
podržati ovej predlog Odluke. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Programa privremenog korišćenja 
neizgrađenog građevinskog zemljišta i izgrađenog zemljišta u opštoj upotrebi za 2010.godinu uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju 
sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 5-pet odbornika  i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 
   ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA PRIVREMENOG KORIŠĆENJA NEIZGRAĐENOG 
GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA I IZGRAĐENOG ZEMLJIŠTA U OPŠTOJ UPOTREBI ZA 
2010.GODINU 
 
 U 14,50 časova, zamjenica predsjedvajućeg, Jelena Srzentić je odredila pauzu do 16,00 časova  
 

(Pauza je trajala od 14,50 časova do 16,25 časova) 
 
        Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  

  
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
         
1. Andrić Dušan      10. Marotić Danijela 
2. Vuković Marko      11. Mihović Rajko  
3. Gregović Jovan      12. Nikolić Duško 
4. Dapčević Branislava     13. Pejović Mijomir 
5. Delić Radovan            14. Popović Srđa   
6. Duletić Srđan      15. Srzentić Jelena 
7. Đurić Marko      16. Stojanović Marina 
8. Zec Marko       17. Tičić Milan 
9. Ljubanović Krsto      18. Trnski Igor 
     
   19. Hadžić Dragan 
      

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Anđus Vido      7. Kotarac Tijana 
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2. Backović Mihailo      8. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar      9. Petković Ante 
4. Vujović Đorđije      10. Pinjatić Đorđe 
5. Vučetić Vesna      11. Pribilović Đorđije 
6. Vučković Nikola       12. Rađenović Krsto 

13. Džaković Stevan 
 
Zamjenica predsjedavajućeg, Jelena Srzentić, je konstatovala da sjednici prisustvuje 19 odbornika od 

ukupno 32 odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

7. 
 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Statuta “ Budva Holding” D.O.O. Budva. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Lazar Rađenović, direktor 
“Budva Holding” D.O.O. Budva. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta “ Budva Holding” D.O.O. 
Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA “ BUDVA HOLDING” D.O.O. BUDVA 
 
Prije prelaska na razmatranje osme tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila da 

se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  8., 9. i 10. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  8., 9. i 10. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 8., 9. i 10. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 8., 9. i 10. tačke dnevnog reda: 
-  Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat.parcela broj 1446/2 KO Budva, dio kat.parcele 861/1 
KO Petrovac, dio kat.parcele 861/2 KO Petrovac za kat. parcele 700/5, 710/1 i 819/3, sve percele KO 
Petrovac) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat. parcele 464/1, 464/4, 464/5 za kat. parcele 463/5, 463/6, 
464/3 i 466/2, sve parcele KO Bečići) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parcela  1468/1 
KO Bečići za dijelove kat. parcela broj 1046/1, 1046/2, 469, 503, 1049/2, 1049/1 i 470, sve parcele KO 
Bečići) 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat.parcela broj 1446/2 KO 

Budva, dio kat.parcele 861/1 KO Petrovac, dio kat.parcele 861/2 KO Petrovac za kat. parcele 700/5, 
710/1 i 819/3, sve percele KO Petrovac) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KAT.PARCELA BROJ 1446/2 KO BUDVA, 
DIO KAT.PARCELE 861/1 KO PETROVAC, DIO KAT.PARCELE 861/2 KO PETROVAC ZA KAT. 

PARCELE 700/5, 710/1 I 819/3, SVE PERCELE KO PETROVAC) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (kat. parcele 464/1, 464/4, 464/5 
za kat. parcele 463/5, 463/6, 464/3 i 466/2, sve parcele KO Bečići) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 
ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KAT. PARCELE 464/1, 464/4, 464/5 ZA KAT. PARCELE 

463/5, 463/6, 464/3 I 466/2, SVE PARCELE KO BEČIĆI) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele (kat. parcela  1468/1 KO Bečići za dijelove kat. parcela broj 1046/1, 1046/2, 469, 503, 1049/2, 
1049/1 i 470, sve parcele KO Bečići) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE 
(KAT. PARCELA  1468/1 KO BEČIĆI ZA DIJELOVE KAT. PARCELA BROJ 1046/1, 1046/2, 469, 503, 

1049/2, 1049/1 I 470, SVE PARCELE KO BEČIĆI) 
 

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11., 
12., 13., 14., 15., 16. i 17. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po 
svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11., 12., 13., 14., 15., 16. i 17. 

dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11., 12., 13., 14., 15., 16. i 17. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 11., 12., 13., 14., 15., 16. i 17. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat. 
parcele broj 386 KO Bečići) 
 - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parcela 
broj 1531/2 KO Budva) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (urbanistička 
parcela broj 23.4) 
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- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 1765/2 KO Budva) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (sukorisnički dio kat. parcele broj 903/2 KO Sveti 
Stefan) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.parcele broj 455 KO Petrovac) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 340 i kat. parcela 340/3, obije 
parcele KO Bečići) 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (dio kat. parcele broj 386 KO Bečići). 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 
URBANISTIČKE PARCELE (DIO KAT. PARCELE BROJ 386 KO BEČIĆI) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (kat. parcela broj 1531/2 KO Budva) 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (KAT. PARCELA BROJ 1531/2 KO BUDVA) 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele (urbanistička parcela broj 23.4). 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (URBANISTIČKA PARCELA BROJ 23.4) 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 
1765/2 KO Budva) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI (DIO KAT. PARCELE BROJ 1765/2 KO 
BUDVA) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (sukorisnički dio kat. 
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parcele broj 903/2 KO Sveti Stefan). 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI  
(SUKORISNIČKI DIO KAT. PARCELE BROJ 903/2 KO SVETI STEFAN) 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat.parcele broj 
455 KO Petrovac). 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI (DIO KAT.PARCELE BROJ 455 KO 
PETROVAC) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (dio kat. parcele broj 
340 i kat. parcela 340/3, obije parcele KO Bečići) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI (DIO KAT. PARCELE BROJ 340 I KAT. 
PARCELA 340/3, OBIJE PARCELE KO BEČIĆI) 

 
18. 

 Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u dugoročni 
zakup nepokretnosti (dio kat. parcele broj 1126 KO Kuljače) 
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Zamjenica predsjedavajućeg, Jelena Srzentić je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao 

odbornik Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti (dio kat. 
parcele broj 1126 KO Kuljače) 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU U DUGOROČNI ZAKUP NEPOKRETNOSTI  
(DIO KAT. PARCELE BROJ 1126 KO KULJAČE) 

 
19. 

 Prešlo se na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju poslovnog 
prostora u dugoročni zakup (kat. parcela broj 2748 KO Budva). 
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
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Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Zamjenica predsjedavajućeg Jelena Srzentić je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao 

odbornik Krsto Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju poslovnog prostora u dugoročni zakup (kat. 
parcela broj 2748 KO Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU POSLOVNOG PROSTORA U DUGOROČNI ZAKUP 
 (KAT. PARCELA BROJ 2748 KO BUDVA) 

 
20. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o određivanju uslova 
radi odabira partnera za zajedničku izgradnju stambenog objekta 
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Zamjenica predsjedavajućeg Jelena Srzentić je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigla odbornica 

Vesna Vučetić, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Mihailo Kapisoda, glavni administrator. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o određivanju uslova radi odabira partnera za 
zajedničku izgradnju stambenog objekta 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O ODREĐIVANJU USLOVA RADI ODABIRA PARTNERA ZA ZAJEDNIČKU  
IZGRADNJU STAMBENOG OBJEKTA 

 
21. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o 
prenosu prava na nepokretnosti  („Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti  
(„Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI  
(„SL.LIST OPŠTINE BUDVA“ BROJ 1/10) 

 
22. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda: Zaključak o ispravci greške („Sl.list 
opštine Budva“ broj 1/10) 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Zaključak o ispravci greške („Sl.list opštine Budva“ broj 1/10) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O ISPRAVCI GREŠKE („SL.LIST OPŠTINE BUDVA“ BROJ 1/10) 
 

24. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju 
saglasnosti na imenovanje direktora Javnog preduzeća za upravljanje reklamnim prostorom opštine 
Budva „Mediteran reklame“. 
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora 
Javnog preduzeća za upravljanje reklamnim prostorom opštine Budva „Mediteran reklame“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA JAVNOG 
PREDUZEĆA ZA UPRAVLJANJE REKLAMNIM PROSTOROM OPŠTINE BUDVA „MEDITERAN 

REKLAME“ 
 

25. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o razrešenju člana 
odbora direktora preduzeća „Budva Holding“ d.o.o. Budva Rajka Barovića  
 
 Predlagač ovog akta  je predsjednik Opštine, a predstavnik  predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
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 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrešenju člana odbora direktora preduzeća 
„Budva Holding“ d.o.o. Budva Rajka Barovića 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 
 
 

RJEŠENJE O RAZREŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA PREDUZEĆA  
„BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA - RAJKA BAROVIĆA 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetšeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  26. i 27. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  26. i 27. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 26. i 27. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 26. i 27. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ - Budva  za period od 
01.01. – 31.12.2009. godine 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan KSJP „Budva“ Budva 
za 2010. godinu. 

 
Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno-stambene poslove.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Srđa Popović, 
Mihailo Backović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Đorđe Medin, direktor KSJP „Budva“ – Budva. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju KSJP „Budva“ - 
Budva  za period od 01.01. – 31.12.2009. godine 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU KSJP „BUDVA“ - BUDVA  
 ZA PERIOD OD 01.01. – 31.12.2009. GODINE 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan 

KSJP „Budva“ Budva za 2010. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
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nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 
 KSJP „BUDVA“ BUDVA ZA 2010. GODINU 

Prije prelaska na razmatranje dvadesetosme tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  28. i 29. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  28. i 29. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 28. i 29. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 28. i 29. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju JP “Sportsko 
rekreativni centar Budva”  za 2009. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i finansijski plan JP “Sportsko 
rekreativni centar Budva”  za 2010. godinu. 

 
Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik: Mijomir Pejović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici je učestvovao Lazar Kuljača, direktor JP “Sportsko rekreativni centar Budva”. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom 

poslovanju JP “Sportsko rekreativni centar Budva”  za 2009. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU  
JP “SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR BUDVA”  ZA 2009. GODINU 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i Program rada i 

finansijski plan JP “Sportsko rekreativni centar Budva”  za 2010. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

JP “SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR BUDVA”  ZA 2010. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje tridesete tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  30. i 
31. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
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Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  30. i 31. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 30. i 31. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 30. i 31. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju JP “Mediteranski 
sportski centar” - Budva za 2009. godinu i 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JP “Mediteranski 
sportski centar” - Budva za 2010. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik: Mijomir Pejović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom 

poslovanju JP “Mediteranski sportski centar” - Budva za 2009. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU  
JP “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” - BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski 
plan JP “Mediteranski sportski centar” - Budva za 2010. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je 
bio 1-jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

JP “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” - BUDVA ZA 2010. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  32. i 33. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  32. i 33.. dnevnog reda. 
 
 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 32. i 33. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 32. i 33. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking servis” - Budva za 2009. 
godinu  
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JP “Parking servis” - 
Budva za 2010. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 

Sekretarijata za komunalno-stambene poslove.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambene 
djelatnosti razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Mijomir 
Pejović, Stevan Džaković i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Dragan Liješević, direktor JP “Parking servis” – Budva. 
 
 Odbornik PZP-a, Stevan Džaković, je naglasio da će glasati protiv usvajanja ovih akata. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Parking 

servis” - Budva za 2009. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  
JP “PARKING SERVIS” - BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski 
plan JP “Parking servis” - Budva za 2010. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN  

JP “PARKING SERVIS” - BUDVA ZA 2010. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 
predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  34. i 35. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  34. i 35. dnevnog reda. 
 
 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 34. i 35. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 34. i 35. tačke dnevnog reda: 
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- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne usluge” - Budva za 2009. 
godinu 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne usluge” - Budva za 2010. 
godinu  
 

Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambene 
djelatnosti razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Krsto 
Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a Tihomir Banović, direktor JP “Pogrebne usluge” - Budva 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Pogrebne 

usluge” - Budva za 2009. godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i i 
“uzdržanih” je bilo 1 - jedan odbornik) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU 
 JP “POGREBNE USLUGE” - BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Finansijski plan JP “Pogrebne 
usluge” - Budva za 2010. godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 1-jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN  

JP “POGREBNE USLUGE” - BUDVA ZA 2010. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje tridesetšeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  36. i 37. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  36. i 37. dnevnog reda. 
 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 36. i 37. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 36. i 37. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu (završnog računa) JP “Mediteran reklame” – 
Budva za 2009.godinu 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju Finansijskog plana JP “Mediteran 
reklame” – Budva za 2010. godinu  

 
Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
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Sekretarijata za privredu i finansije.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Krsto 
Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Vlado Duletić, zamjenik direktora JP “Mediteran 
reklame” – Budva. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu  (završnog računa) JP 

“Mediteran reklame” – Budva za 2009.godinu 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-tri 
odbornika  i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU  (ZAVRŠNOG RAČUNA)  
JP “MEDITERAN REKLAME” – BUDVA ZA 2009.GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o usvajanju 
Finansijskog plana JP “Mediteran reklame” – Budva za 2010. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 19 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik  i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O USVAJANJU FINANSIJSKOG 

PLANA JP “MEDITERAN REKLAME” – BUDVA ZA 2010. GODINU 
 

   U 19,40 časova prekinut je rad 8. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će 
se zasijedanje nastaviti u utorak, 18.05.2010. godine sa početkom u 10,00 časova. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

NASTAVAK 8. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 18. MAJA 2010. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,50 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      11. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      12. Marotić Danijela 
3. Vujović Đorđije      13. Mitrović-Milić Anita 
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4. Vuković Marko      14. Mihović Rajko 
5. Vučetić Vesna      15. Pejović Mijomir  
6. Gregović Jovan      16. Rađenović Krsto 
7. Dapčević Branislava    17. Srzentić Jelena 
8. Duletić Srđan      18. Stojanović Marina 
9. Zec Marko      19. Trnski Igor 
10. Kotarac Tijana      20. Džaković Stevan  
      
    

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo     7. Petković Ante 
2. Vujičić Božidar     8. Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola     9. Popović Srđa 
4. Delić Radovan     10. Pribilović Đorđije 
5. Đurić Marko     11. Tičić Milan 
6. Nikolić Duško     12. Hadžić Dragan 
         

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Prije prelaska na rad, predsjedavajući Krsto Ljubanović je obavijestio prisutne da današnjem zasijedanju 
prisustvuju i predstavnici MZ Sveti Stefan, koji su prije početka današnjeg zasijedanja izrazili oštar protest zbog 
mogućnosti produžetka građevinske sezone do 01. juna na Svetom Stefanu. Naime, Zaključkom kojim se 
dozvoljavaju građevinski radovi na teritoriji opštine Budva u ekskluzivnoj i prvoj zoni do 01.06.2010. godine, 
koji je trebao da se razmatra na kraju dnevnog reda ove sjednice, dozvolio bi se nastavak radova i na području 
Svetog Stefana, duž svetostefanske plaže, koji ugrožavju javni red i mir. Predsjedavajući je prisutnima pojasnio 
da Zaključak Skupština još nije razmatrala ni verifikovala. Isto tako je predložio da se, ukoliko nije moguće 
selektivno odrediti produženje rokova, Zaključak ne razmatra, kao i da se da nalog inspekcijskim službama da 
reaguju na osnovu već postojeće Odluke i  stopiraju sve radove u ovim zonama. 

 
Odbornici Vido Anđus, Krsto Rađenović i Anita Mitrović-Milić su predložili da se omogući završetak 

radova na infrastrukturnim objektima, koji su od značaja za grad, kao što je to npr. benzinska pumpa, završetak 
dijela staze na području Podlička, uređenje prostora oko hotela „Maestral“ i sl. 

 
Glavni administrator, Mihailo Kapisoda, je pojasnio da se, članom 9. Odluke o komunalnom redu, 

može dozvoliti izvođenje građevinskih radova u vrijeme trajanja turističke sezone na objektima od javnog 
interesa i šireg društvenog značaja. 
 
 

Predsjedavajući je konstatovao da su predlozi odbornika i predstavnika MZ Sveti Stefan prihvaćeni  i da 
se ima smatrati da je to stav Skupštine po navedenoj problematici, te da se u ekskluzivnoj i I zoni omogući 
završetak radova na objektima od  javnog interesa, a da se obustave svi drugi građevinski radovi.  
 

Prije prelaska na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda, odbornik Stevan Džaković je predložio 
da  
 se spoji razmatranje tačaka 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44. i 45.  te da se o njima vodi zajednički pretres, a 
odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, što su odbornici prihvatili. 
 
 Prešlo se na razmatranje 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44. i 45.  tačke dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
Spomen dom “Crvena komuna”- Petrovac za 2009. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU Spomen dom “ 
Crvena komuna”- Petrovac za 2010. godinu; 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
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“Muzeji, galerija i biblioteka” – Budva za 2009. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU “Muzeji, galerija i 
biblioteka” – Budva za 2010. godinu; 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
“Grad teatar” - Budva za 2009. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan JU “Grad teatar” -
Budva za 2010. godinu; 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 
Spomen dom “Reževići” za 2009.godinu 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan JU Spomen dom 
“Reževići” za 2010. godinu  

 
Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finasije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Mijomir 
Pejović, Mihailo Backović, Jovan Gregović, Branislava Dapčević, Tijana Kotarac i Đorđije Pribilović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, 
ovlašćeni predstavnik NSD-a, Biljana Brajovć-Pajković, direktorica JU “Muzeji, galerija i biblioteka”; Merin 
Smailagić, direktor JU “Grad teatar”; Nikola Perazić, direktor JU Spomen dom “Crvena komuna” i Olivera 
Franović, direktor JU Spomen dom “Reževići”. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU Spomen dom “Crvena komuna”- Petrovac za 2009. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM   
 POSLOVANJU JU SPOMEN DOM “CRVENA KOMUNA”- PETROVAC ZA 2009. GODINU 

 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski 
plan JU Spomen dom “ Crvena komuna”- Petrovac za 2010. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
SPOMEN DOM “ CRVENA KOMUNA”- PETROVAC ZA 2010. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU “Muzeji, galerija i biblioteka” – Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM  
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 POSLOVANJU JU “MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA” – BUDVA ZA 2009. GODINU 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski 
plan JU “Muzeji, galerija i biblioteka” – Budva za 2010. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1-jedan odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN JU 
“MUZEJI, GALERIJA I BIBLIOTEKA” – BUDVA ZA 2010. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU “Grad teatar” - Budva za 2009. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 4 -  četiri odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU “GRAD TEATAR” - BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski 
plan JU “Grad teatar” -Budva za 2010. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 13 – trinaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 8 -  osam odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 
 JU “GRAD TEATAR” -BUDVA ZA 2010. GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 
finansijskom poslovanju JU Spomen dom “Reževići” za 2009.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 -  dva odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 
POSLOVANJU JU SPOMEN DOM “REŽEVIĆI” ZA 2009.GODINU 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski 
plan JU Spomen dom “Reževići” za 2010. godinu  
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 -  dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 
 JU SPOMEN DOM “REŽEVIĆI” ZA 2010. GODINU 

 
46. 

 Prešlo se na razmatranje četrdesetšeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Analize realizacije Plana  
rada  JZU Dom zdravlja – Budva 
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  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Zoran Špadijer, direktor JZU Dom zdravlja “Budva”. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Tijana Kotarac, 
Krsto Rađenović, Dušan Andrić, Mihailo Backović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 

 
47. 

  Prešlo se na razmatranje četrdesetpete tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu 
Uprave policije – PO Budva. 
   

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Zoran Bubanja, predstavnik Uprave policije – PJ Budva.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Mijomir Pejović, 
Jovan Greović, i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 8. sjednicu SO 
Budva u 16,14 časova.      
                                             

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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